
1 

 

JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN  
Nr. 3734/24.02.2021 
 

PROCES-VERBAL  
încheiat în ședința ordinară a 

Consiliului Județean Timiș din  24 februarie 2021 
 

 
Domnul președinte Alin Adrian Nica 
Bună ziua, doamnelor şi domnilor, 
În primul rând, după cum observați nu mă aflu prezent în sală ci sunt alături de 

dumneavoastră prin intermediul transmisiunii on line. Vă anunț că de astăzi, timp de două 
săptămâni, voi fi în carantină întrucât soția mea a fost depistată pozitiv  cu  COVID 19 și, chiar 
dacă am fost plecat, am ales să intru în carantină, să fiu alături de familia mea și nu să stau izolat 
separat.  

Prin urmare, astăzi voi conduce ședința în acest mod, iar dacă din întâmplare vor fi 
probleme cu transmisia on line, video sau audio, atunci ședința va fi condusă de domnul 
vicepreședinte Proteasa Alexandru-Constantin.  

Deci, acestea fiind spuse, declar deschisă ședința ordinară a Consiliului Județean Timiș și 
vă anunț că participă la ședință un număr de 35 consilieri județeni din totalul de 36 consilieri 
județeni în funcție. Lipsește domnul consilier județean Idolu  Iulian-Daniel. 

 Având in vedere dispozițiile Legii nr.55/2020 privind unele masuri pentru prevenirea si 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, prin care s-a instituit starea de alertă pe teritoriul 
României, si Măsurile instituite in aplicarea legii, a fost limitat accesul in Palatul Administrativ a 
altor persoane decât acelea care își desfășoară activitatea curentă in sediu. Astfel, la ședință 
participă, în calitate de invitați, șefi de compartimente şi specialiști din aparatul propriu, consilierii 
județeni participând la ședință în sistem online. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art.138 din OUG 
nr.57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul persoanelor interesate la proiectele de 
hotărâri, sens in care toate  materialele ce urmează a fi supuse dezbaterii au fost postate pe site-
ul instituției, si prin accesul la procesul-verbal al ședinței. De asemenea ședința poate fi urmărită 
si online pe pagina de facebook a consiliului județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziţia nr. 59/17.02.2021 şi ordinea de zi a ședinței a fost 
adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-media si 
prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

Ordinea de zi a ședinței este următoarea: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de reorganizare a Centrului de Recuperare și 

Reabilitare Neuropsihiatrică Sinersig, prin înființarea Centrului de Abilitare si Reabilitare 
pentru Persoanele Adulte cu Dizabilități Sinersig.  

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea închiderii Centrului de Integrare Socio – Profesională 
pentru Adulți fără adăpost Bacova din cadrul  Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Timiş. 

3. Proiect   de   hotărâre privind aprobarea Planului de restructurare a Centrului de Recuperare 
şi Reabilitare Neuropsihiatrică Lugoj din structura Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Timiş.  

4. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 196/2020 
privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Timiș în Consiliile de administrație 
și Comisiile pentru evaluarea și asigurarea calității ale unităților de învățământ preuniversitar 
special din județul Timiș.  
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5. Proiect  de  hotărâre privind constituirea și aprobarea Regulamentului de organizare și 
funcționare al Consiliului Consultativ al Minorităților Naționale pe lângă Consiliul Județean 
Timiș.  

6. Proiect  de  hotărâre privind încheierea unui Protocol de Colaborare  între Județul Timiș, prin 
Consiliul Județean Timiș și Inspectoratul Județean de Poliție Timiș, în vederea îndeplinirii 
atribuțiilor specifice pe linia controlului vehiculelor care se deplasează pe rețeaua de drumuri 
județene din județul Timiș.  

7. Proiect de hotărâre privind darea în administrare a unui imobil situat în Comuna Giroc, 
Muzeului Național al Banatului. 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea  solicitării de trecere a unor bunuri imobile, din domeniul 
public al Comunei Fârdea, în domeniul public al Județului Timiș.  

9. Întrebări, interpelări. 
 

În continuare vă propun completarea ordinii de zi a ședinței cu următoarele proiecte: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitării dreptului de preemţiune din partea 

Judeţului Timiş, asupra intenţiilor de înstrăinare a unor imobile cu altă destinaţie decât cea de 
locuinţe, care intră sub incidența Legii 422/2001, republicată. 

2. Proiect de hotărâre privind constatarea preluării contractelor de  concesiune nr. 
11483/27.08.2007 și nr. 13842/07.10.2008, încheiate între Județul Timiș și Societatea West Tipo 
Internațional SA, de către Societatea Project Business Aurora SRL. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație publică a unui spațiu de 
birou din Pavilionul Administrativ al Parcului Industrial și Tehnologic Timișoara, Calea 
Torontalului, km 6, proprietatea privată a Județului Timiș 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Regulamentului de Organizare și 
Funcționare al Direcției de Prestări Servicii Timiș și numirea reprezentanților Consiliului Județean 
Timiș în Consiliul de Conducere al Direcției de Prestări Servicii Timiș 
            Aceste proiecte au fost dezbătute și avizate favorabil în ședința comisiilor reunite ce s-a 
desfășurat înaintea ședinței de plen a Consiliului Județean Timiș 

Vă supun la vot completarea ordinii de zi a ședinței. Dacă sunt alte propuneri sau discuții 
cu privire la ordinea de zi a ședinței? Dacă nu, supun la vot ordinea de zi. 

- Cine este pentru? 
- Dacă este cineva împotrivă? 
- Abțineri? 

Consiliul Județean Timiș a aprobat completarea ordinii de zi  cu 32 voturi “pentru”, din care 
un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-Claudiu, 
Blaga Lucian, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Cadar Cosmin Alexandru, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan –Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Moruș Vașile, 
Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, 
Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

Nu au votat domnii consilieri județeni Popoviciu Alin, Bociu Sabin, Mihăieși Petre și 
domnul vicepreședinte Cristian Moș. 

 Mulțumesc! 
Supun la vot ordinea de zi a ședinței cu completările aprobate. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat ordinea de zi  cu 32 voturi “pentru”, din care un vot 

“pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-Claudiu, 
Blaga Lucian, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Cadar Cosmin Alexandru, Calescu 
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Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan –Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Moruș Vașile, 
Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, 
Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

Nu au votat domnii consilieri județeni Popoviciu Alin, Bociu Sabin, Mihăieși Petre și 
domnul vicepreședinte Cristian Moș. 

 Mulțumesc! 
 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun aprobării 

procesul – verbal nr. 1824/27.01.2021 al ședinței ordinare din data de 27.01.2021 și procesul - 
verbal nr. 3044/15.02.2021 al ședinței extraordinare din data de  15.02.2021. 

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 31 voturi “pentru”, un vot 
“pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-Claudiu, 
Blaga Lucian, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Cadar Cosmin Alexandru, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Cotețiu 
Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Nemeth Zoltan, 
Olajos Jani-Raul, Popescu Marin,  Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Sarmeș Dan-
Ion, Sorincău Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana și o abținere din partea domnului 
consilier județean Călin Roman. 

Nu au votat Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Costa Cosmin-Lăscuț 
și domnul vicepreședinte Moș Cristian. 
 
 
        Punctul nr. 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de 
reorganizare a Centrului de Recuperare și Reabilitare Neuropsihiatrică Sinersig, prin 
înființarea Centrului de Abilitare si Reabilitare pentru Persoanele Adulte cu Dizabilități 
Sinersig.  
 

 Domnul președinte Alin Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile de specialitate 
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 voturi “pentru”, un vot 

“pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-Claudiu, 
Blaga Lucian, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Cadar Cosmin Alexandru, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan –Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Moruș Vașile, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, 
Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-
Viviana. 

Nu au votat domnii consilieri județeni Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Bociu Ionel-Sabin-
Emil și domnul vicepreședinte Moș Cristian. 
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Punctul nr. 2 al ordinii de zi    -  Proiect de hotărâre privind aprobarea închiderii 
Centrului de Integrare Socio – Profesională pentru Adulți fără adăpost Bacova din cadrul  
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Timiş. 
   

Domnul președinte Alin Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile de specialitate 
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 34 voturi “pentru”, un vot 

“pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 33 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-Claudiu, 
Blaga Lucian, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Cadar Cosmin Alexandru, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan –Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Moruș Vașile, Moș Cristian-Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Trocan 
Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

Nu au votat domnii  consilieri județeni  Bociu Ionel-Sabin-Emil și Popoviciu Alin-Augustin-
Florin.   

 
Punctul nr. 3 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de 

restructurare a Centrului de Recuperare şi Reabilitare Neuropsihiatrică Lugoj din structura 
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Timiş. 

 
Domnul președinte Alin Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile de specialitate 
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 32 voturi “pentru”, un vot 

“pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-Claudiu, Blaga Lucian, 
Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat 
Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu 
Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Nemeth Zoltan, 
Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, 
Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

Nu au votat domnii consilieri județeni Andea Petru, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Popoviciu Alin-
Augustin-Florin și domnul vicepreședinte  Moș Cristian-Alin. 
 
    Punctul nr. 4 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Județean Timiș nr. 196/2020 privind desemnarea reprezentanților Consiliului 
Județean Timiș în Consiliile de administrație și Comisiile pentru evaluarea și asigurarea 
calității ale unităților de învățământ preuniversitar special din județul Timiș. 

 
Domnul președinte Alin Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile de specialitate. 

           Dacă sunt discuţii?  Dacă nu, propun ca în cele două puncte unde există probleme liderii 
de grup să facă din nou nominalizările pentru a putea fi consemnate în procesul verbal.  
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Domnul consilier județean Dan Sarmeș 

           Din partea grupului PNL pentru Liceul Iris  propunem pe doamna consilier județean  
Ciurlea Sorina, iar pentru Liceul  Special Gheorghe Atanasiu  propunem pe domnul consilier 
județean Andrei Cotețiu. 

 
Domnul consilier județean Olajos Jani Raul 
Din partea grupului USR-PLUS  pentru Liceul Special Gheorghe Atanasiu propunem pe 

domnul consilier județean Mihăieș Petre, iar pentru Liceul Iris propunem pe domnul consilier 
județean Cadar Alexandru.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Este vorba de două instituții de învățământ special unde noi am trimis 3 nominalizări  în 

loc de 2 și atunci e nevoie de modificarea hotărârii în conformitate cu prevederile legale, 
respectiv Legea educației în care se precizează că dacă dimensiunea consiliului de administrație 
este de 9 membri atunci consiliul județean are 1 reprezentant, dacă e vorba de 11 membri atunci 
consiliul județean are 2 reprezentanți, iar dacă e vorba de 13 atunci consiliul județean are 3 
reprezentanți.  

În cazul nostru aceste consilii de administrație sunt formate din 11 membri și atunci 
consiliul județean are dreptul la 2 reprezentanți. Cele două instituții de învățământ ne-au trimis 
câte o adresă în care ne solicită revenirea la hotărârea aprobată și să nominalizăm numărul de 
reprezentanți în conformitate cu prevederile legale.  

Rog pe colegii din aparatul administrativ să fie mult mai atenți pe viitor pentru a nu ne mai 
pune în situația să revenim asupra hotărârilor consiliului județean pe spețe de acest gen pentru 
că arată, în primul rând, lipsa de profesionalism a aparatului de specialitate.  

Dacă mai sunt alte intervenții pe acest subiect? Dacă nu, supun la vot proiectul de 
hotărâre.  

Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi “pentru”, un vot 

“pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 33 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-Claudiu, 
Blaga Lucian, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Cadar Cosmin Alexandru, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan –Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Moruș Vașile, Moș Cristian-Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Trocan 
Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

Nu au votat domnii consilieri Bociu Ionel-Sabin-Emil și Popoviciu Alin-Augustin-Florin. 
 
 
Punctul nr. 5 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind constituirea și aprobarea 

Regulamentului de organizare și funcționare al Consiliului Consultativ al Minorităților 
Naționale pe lângă Consiliul Județean Timiș. 

 
Domnul președinte Alin Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile de specialitate 
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi “pentru”, un vot 
“pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-Claudiu, 
Blaga Lucian, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Cadar Cosmin Alexandru, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Korman Valentin, Lazăr Ioan –
Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Nemeth Zoltan, 
Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, 
Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

Nu au votat domniii Bociu Ionel-Sabin-Emil, Moș Cristian-Alin, Popoviciu Alin-Augustin-
Florin și doamna  Danielescu Aura-Codruța. 

 
 
Punctul nr. 6 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind încheierea unui Protocol 

de Colaborare  între Județul Timiș, prin Consiliul Județean Timiș și Inspectoratul Județean 
de Poliție Timiș, în vederea îndeplinirii atribuțiilor specifice pe linia controlului vehiculelor 
care se deplasează pe rețeaua de drumuri județene din județul Timiș. 

 
Domnul președinte Alin Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile de specialitate. Este vorba de un proiect 

de colaborare cu inspectoratul județean de poliție pentru sancționarea celor care depășesc 
tonajul. A mai existat un astfel de protocol de colaborare și dorim reînoirea acestuia. 

Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi “pentru”, un vot 

“pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 33 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-Claudiu, 
Blaga Lucian, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Cadar Cosmin Alexandru, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan –Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Moruș Vașile, Moș Cristian-Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Trocan 
Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

Nu au votat domnii Bociu Ionel-Sabin-Emil și  Popoviciu Alin-Augustin-Florin. 
 
Punctul nr. 7 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind darea în administrare a 

unui imobil situat în Comuna Giroc, Muzeului Național al Banatului. 
 
Domnul președinte Alin Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile de specialitate 
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi “pentru”, un vot 

“pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 33 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-Claudiu, 
Blaga Lucian, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Cadar Cosmin Alexandru, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan –Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
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Moruș Vașile, Moș Cristian-Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Trocan 
Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

Nu au votat domnii consilieri  Bociu Ionel-Sabin-Emil și  Popoviciu Alin-Augustin-Florin. 
 
 
Punctul nr. 8 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea  solicitării de 

trecere a unor bunuri imobile, din domeniul public al Comunei Fârdea, în domeniul public 
al Județului Timiș.  

 
Domnul președinte Alin Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile de specialitate 
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 32 voturi “pentru”, un vot 

“pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-Claudiu, 
Blaga Lucian, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Cadar Cosmin Alexandru, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan –Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Moruș Vașile, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, 
Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

Nu au votat domnii Bociu Ionel-Sabin-Emil, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Nemeth Zoltan 
și domnul vicepreședinte  Moș Cristian-Alin.  

 
 
Punctul nr. 9 al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitării 

dreptului de preemţiune din partea Judeţului Timiş, asupra intenţiilor de înstrăinare a unor 
imobile cu altă destinaţie decât cea de locuinţe, care intră sub incidența Legii 422/2001, 
republicată.  

 
Domnul președinte Alin Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile reunite 
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi “pentru”, un vot 

“pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-Claudiu, 
Blaga Lucian, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Cadar Cosmin Alexandru, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan –Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Moruș Vașile, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, 
Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-
Viviana. 

Nu au votat domnii consilieri județeni Bociu Ionel-Sabin-Emil, Popoviciu Alin-Augustin-
Florin și domnul vicepreședinte  Moș Cristian-Alin. 
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Punctul nr. 10 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind constatarea preluării 
contractelor de  concesiune nr. 11483/27.08.2007 și nr. 13842/07.10.2008, încheiate între 
Județul Timiș și Societatea West Tipo Internațional SA, de către Societatea Project 
Business Aurora SRL. 

 
Domnul președinte Alin Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile reunite. 
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 31 voturi “pentru”, un vot 

“pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-Claudiu, 
Blaga Lucian, , Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Cadar Cosmin Alexandru, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Hiticaș Marius, Korman Valentin, 
Lazăr Ioan –Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș 
Cristian-Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, , 
Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana și 2 abțineri din partea 
domnilor consilieri județeni Sorincău Ioan și  Ritivoiu Mihai. 

 Nu au votat domnii consilieri  județeni Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Bociu Ionel-Sabin-
Emil și Dobra Călin-Ionel. 

 
 

Punctul nr. 11 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin 
licitație publică a unui spațiu de birou din Pavilionul Administrativ al Parcului Industrial și 
Tehnologic Timișoara, Calea Torontalului, km 6, proprietatea privată a Județului Timiș 

 
Domnul președinte Alin Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile reunite. 
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi “pentru”, un vot 

“pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-Claudiu, 
Blaga Lucian, Boldovici Laura-Carmen, Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, 
Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Korman Valentin, Lazăr Ioan –
Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Nemeth Zoltan, 
Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, 
Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana și o abținere din partea 
domnului Caplat Alexandru.  

Nu au votat domnii consilieri județeni Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Popoviciu 
Alin-Augustin-Florin și domnul vicepreședinte Moș Cristian.  

 
Punctul nr. 12 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 

Regulamentului de Organizare și Funcționare al Direcției de Prestări Servicii Timiș și 
numirea reprezentanților Consiliului Județean Timiș în Consiliul de Conducere al Direcției 
de Prestări Servicii Timiș 

Domnul președinte Alin Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile reunite 
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           Dacă sunt discuţii?  Dacă nu, rog să se facă propuneri pentru desemnarea celor doi 
reprezentanți ai consiliului județean. O propunere va fi  din partea PNL și o propunere  va fi din 
partea USR-PLUS 

 
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa  
Din partea  grupului de consilieri PNL propunem pe domnul consilier județean Dan 

Sarmeș. 
 
Domnul consilier județean Nemeth Zoltan  
Din partea  grupului de consilieri USR-PLUS  propunem pe domnul consilier județean 

Olajos Jani Raul – liderul de grup USR-PLUS.  
 
Domnul președinte Alin Adrian Nica 
Supun la vot proiectul de hotărâre împreună cu cele două nominalizări. Procedură de vot, 

vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi “pentru”, un vot 

“pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-Claudiu, 
Blaga Lucian, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Cadar Cosmin Alexandru, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Hiticaș Marius, Korman Valentin, 
Lazăr Ioan –Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile,  Nemeth 
Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman 
Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

 Nu au votat domnii consilieri județeni Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Bociu Ionel-Sabin-
Emil, Dobra Călin-Ionel și domnul vicepreședinte Cristian Moș. 

 
 
Punctul nr. 13 al ordinii de zi – Întrebări, Interpelări 
 
 Domnul președinte Alin Adrian Nica 

  Dacă sunt întrebări sau interpelări din partea dumneavoastră? 
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Săptămâna trecută am fost împreună cu domnul vicepreședinte Cristian Moș   pe șantierul 

drumului DJ 592 Moșnița și urma ca domnia sa să aibă o întâlnire cu constructorul și proiectantul 
pentru că acolo sunt foarte multe probleme. Nu știu dacă a avut loc acea întâlnire și  nu știu dacă 
aceste probleme se vor putea rezolva.   

Aș vrea, dacă domnul vicepreședinte dorește, să ne spună câteva informații în acest sens.  
 
Domnul  vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Așa cum am discutat cu reprezentanții Direcției tehnice, urmează să se organizeze o 

întâlnire atât cu proiectantul cât și cu dirigintele de șantier pentru a discuta despre problemele 
existente acolo.  

Am discutam chiar și cu domnul vicepreședinte Alexandru Proteasa despre problemele 
ridicate de dumneavoastră și de cetățenii din Moșnița care se plâng de faptul că drumul este prea 
sus și cât de jos este  fluviala față de celelalte. Încerc să merg vineri, dacă pot, dacă nu cel târziu 
voi fi pe teren împreună cu constructorul și dirigintele de proiect.  

În acest moment chiar mă uit pe proiect să văd exact ce nu s-a respectat.  
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Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Dacă nu vă supărați,  îndrăznesc să vă adresez rugămintea de a mă chema și pe mine la 

întâlnirea respectivă. Vă mulțumesc! 
 
Domnul  vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Vă chem fără nicio problemă. 
  
Domnul președinte Alin Adrian Nica 
Dacă mai sunt alte intervenții? 
 
Domnul consilier județean Alexandru Cadar 
O situație generată de proiectul acesta în care avem un prejudiciu cu șanse minime de 

recuperare, mai suntem în astfel de situații? Am putea avea un răspuns pentru ședința 
următoare, în ce condiții mai avem astfel de contracte. Nu vreau să ne trezim peste câțiva ani că 
sunt prejudicii fără șanse de recuperare.  

 
Domnul președinte Alin Adrian Nica 
O problemă foarte bine ridicată de domnul consilier și rog pe domnul Crista să transmită 

această solicitare de informare către Serviciul de colectare a veniturilor pentru a vedea care este 
situația cu veniturile și dacă mai suntem în situația de a avea multe venituri neîncasate și care au 
șanse mici de recuperare. Vrem să vedem cine nu și-a făcut treaba, de ce nu s-au încasat  
aceste venituri și de ce nu am acționat în instanță acele firme care aveau datorii mari față de 
județul Timiș.  

 
Domnul consilier județean Alexandru Cadar 
De asemenea, dacă îmi permiteți domnule președinte, aș vrea să readuc în atenția 

dumneavoastră  și al colegilor consilieri județeni acel Raport de implementare al obiectivelor  
stipulate în Strategia de dezvoltare 2015-2020. În această ședință  de plen urma să primim  un 
raport în acest sens, o situație la zi  pentru a putea vedea în ce stadiu suntem  și cum mergem 
mai departe în această direcție.  

 Menționez că eu am avut o ședință de lucru cu echipa de proiect care se ocupă de 
realizarea noului document strategic dar așteptam un raport pentru întregul consiliu județean. 

 
Domnul președinte Alin Adrian Nica 
Un raport pentru întreaga strategie de dezvoltare dorim să o prezentăm într-una din 

ședințele de plen viitoare. O astfel de analiză este una de profunzime. Nu putem face o analiză 
superficială. Din acest motiv am rugat specialiștii din aparatul de specialitate să facă această 
analiză pentru că ea  va fi fundamentul noii Strategii de dezvoltarea a Județului Timiș. Aici cred 
că trebuie să implicăm și firma de consultanță, astfel încât, rezultatul acestei analize să fie luat în 
considerare în noua Strategie de dezvoltare a județului Timiș.  Trebuie să vedem dacă din tot ce 
ne-am propus a fost realist în vechea strategie, să învățăm din lucrurile pe care nu le-am putut 
realiza, să vedem de ce nu le-am putut realiza și să vedem cum putem calibra strategia de 
dezvoltare, astfel încât, să fie conectată la realitățile din teren și la ceea ce ne dorim ca și viziune 
pentru Județul Timiș și în următorii 7-10 ani.  

Aștept să văd și eu această analiză cât mai curând și imediat ce avem toate datele le vom 
prezenta colegilor din plenul Consiliului Județean Timiș și le vom face publice pentru ca cetățenii 
să aibă acces la aceste informații.  
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Doamna consilier județean Aura Danielescu                                                   
 Aș vrea să reiterez una din întrebările pe care vi le-am adresat în urma cu ceva timp cu 
privire la perioada în care vor începe lucrările la drumul județean care merge de la Timișoara 
spre Lipova – zona Alioș. Acesta este din ce în ce mai deteriorat. Au fost perioade cu ploi 
abundente iar acum pe acest drum se circulă foarte greu  

O altă întrebare este legată de acel cântar.  Grija mea, este că  în momentul în care va fi 
funcțional, cântarul care a fost  amplasat în zona Alioș, cetățenii vor găsi soluții să-l evite, așa 
cum au mai încercat să evite controlul și în urmă cu doi ani de zile. Fie, se anunțau unii pe alții, 
cei care circulau cu tonaj mare, fie așteptau la Pișchia, înainte de barieră,  și până controlul nu se 
finaliza, ei nu treceau pe acolo. Pentru că circulă încărcați și cu viteză foarte mare și distrug 
casele celor care locuim în acea zonă, pun viața copiilor în pericol, întrucât încărcătura este mult 
mai mare decât este permis și astfel distrug șoseaua. Lucrări s-au mai făcut și anul trecut. Au 
fost lucrări de cârpeală. Încă suntem în perioada în care se toarnă asfaltul cu polonicul în gropi  
și, în plus,  acesta este de foarte proastă calitate. Aș vrea să știu dacă lucrările acestea vor fi 
atent urmărite, astfel încât dacă tot se face o investiție, banii să nu fie aruncați într-un mod 
nefolositor.  

Mulțumesc, domnule președinte! 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Referitor la reparații, e adevărat că drumul DJ 691 de după autostradă către Alioș este plin 

de gropi. Am circulat și eu pe el. Sunt gropi destul de mari și de adânci care pun în pericol 
circulația. Îl avem prezent pe domnul vicepreședinte Cristian Moș care se va ocupa de rezolvarea 
acestei chestiuni. Este o problemă tehnică. Dacă noi intervenim acum cu asfalt la rece e clar că 
este o soluție temporară. Imediat ce vremea ne va permite noi vom dori și am discutat aceste 
chestiuni cu domnul vicepreședinte Cristian Moș și administratorul public și vom dori să facem o 
intervenție mai de anvergură și vom fi atenți la calitatea acestor lucrări pentru că am văzut și pe 
alte drumuri județene că reparațiile, în general, au fost destul de superficiale. Am văzut și pe 
drumul județean care face legătura între drumul național Timișoara – Arad și ieșirea de pe 
autostradă în dreptul localității Orțișoara că sunt probleme serioase acolo deși este în garanție. 
Deci, firma care a făcut lucrarea acolo trebuie să acționeze și să repare în baza garanției de 
bună execuție acele lucrări. Deci, sunt probleme pe mai multe drumuri județene. Este și normal 
că vedem pe drumurile naționale cum apar gropi după iarnă pentru că materialul antiderapant 
este destul de corosiv și afectează asfaltul. Soluția definitivă se face atunci când vremea permite 
și nu se pot face intervenții pe timp de iarnă decât dacă sunt urgențe majore cu acea tehnologie 
de asfalt la rece.  

Referitor la problema cu cântarul, pot spune că am fost personal în dreptul localității Alioș 
la cântarul pe care consiliul județean l-a montat în zona respectivă și, aveți dreptate, este o 
problemă în ceea ce privește persistența, perseverența controalelor și cred că este și o problemă 
de scurgere de informații. Nu știu dacă de la consiliul județean sau de la ISCTR, sau poliție către 
cei care transportă materiale și încearcă să evite acele controale pe care noi le organizăm. 

Inițiem o colaborare atât cu consiliul local, respectiv Primăria Mașloc care să ne pună la 
dispoziție două persoane din localitate care să fie detașate la consiliul județean și care să se 
ocupe permanent de această problemă, și în același timp, chiar astăzi am adoptat o hotărâre prin 
care am aprobat un parteneriat cu Inspectoratul de Poliție al Județului Timiș care are dreptul să 
oprească mașinile în trafic.  Noi nu avem acest drept ci doar poliția sau ISCTR. Noi suntem doar 
agenți constatatori, putem să dăm amenzi dar nu putem opri mașinile în trafic. Este o lacună 
legislativă pe care ar trebui să o modificăm. Dacă vom avea acolo un contract de asistență cu 
poliția care ar putea să delege către poliția locală din localitate respectivă sau din localitățile 
limitrofe care să ne asiste la această acțiune eu cred că vom putea să descurajăm pe cei care 
circulă cu tonaj depășit.  
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În același timp m-am întâlnit cu președintele consiliului județean Arad, tot în același loc, la 
Alioș pentru a ne coordona eforturile pentru că și ei suferă de aceeași problemă. Ei au reabilitat 
drumul județean chiar recent și deja au probleme pe acel drum tot din cauza tonajului depășit. 
Cred că dacă ne coordonăm puțin și dublăm eforturile atât noi cât și cei din Arad am putea să 
stăvilim această practică nelegală de depășire a  tonajului. Acest drum este singura cale de 
acces dinspre carierele de piatră din Județul Arad către Județul Timiș și de aceea este 
suprasolicitat. Sper să reușim să ne punem planul în acțiune și să rezolvăm această problemă.  

Pe termen lung dorim să implementăm ideea pe care o folosesc și cei de la CNAIR, aceea 
de detectare automată prin senzori și camere de supraveghere video a celor care circulă cu tonaj 
depășit și de transmitere automată a procesului verbal de amendă. Din păcate, există un vid 
legislativ în legea privind circulația pe drumurile publice pe care sper ca prin intermediul UNCJR 
să-l modificăm și să  avem și noi această abilitare, respectiv să putem folosi sisteme automate 
așa cum fac cei de la CNAIR. Însă, vedem cum vor evolua lucrurile în viitor pentru că noi trebuie 
să ne protejăm investițiile pe care le facem pe drumurile județene. Dacă se continuă să se circule 
cu tonajul depășit investițiile noastre vor fi deteriorate și vom avea în continuare probleme.  

 
Doamna consilier județean Aura Danielescu 
Cred că cel mai important este scurgerea de informații care circulă atât de ușor printre 

cetățeni și românul, de multe ori, găsește cea mai ușoară cale de afla o veste. Mă îngrijorează  și 
faptul că ați spus că de la Primăria Mașloc veți primi ajutorul dar să știți că și în primărie sunt 
angajați care au o flotă de mașini care transportă piatră și sigur nu sunt dispuși să piardă bani la 
controalele aceste și nici nu pot renunța la supraîncărcarea pe care o practică. Ideea este că 
acest lucru înseamnă un real pericol pentru cei care circulăm în acea zonă.  Ocolim, așa cum ați 
spus și dumneavoastră, gropile care sunt foarte periculoase, ele nu sunt întinse ci sunt foarte 
adânci. Dacă sunt acoperite cu apă cu greu se face o manevră în ultimul moment pentru a le 
evita și astfel putem face accidente grave . 

De asemenea, aș mai dori dacă puteți să-mi spuneți la ședința următoare câteva informații 
despre drumul care leagă ieșirea din Timișoara sper Giroc înainte de calea ferată de la Giroc, 
zona aceea din partea stângă, cred că acolo unde sunt locuințele noi, la un moment dat, este o 
intersecție cu strada Neptun unde au loc foarte multe accidente. Acolo este făcut un traseu pe 
șosea astfel încât cei care virează la stânga să nu se încadreaze pe acea bandă ci ar trebui să 
ocolească pe partea dreaptă. Nu se întâmplă acest lucru. Am văzut multe accidente care se 
întâmplă acolo. Nu știu care este soluția și de cine aparține acel drum. E drum județean care ține 
de localitatea Giroc sau cine ar putea să intervină, pentru că se impune acolo o formă de 
semaforizare astfel încât cei care ies de pe strada laterală și intră pe strada principală să poată 
evita eventuale accidente. Am văzut tinere spitalizate, cu mașinile căzute în șanț. Se poate lua 
de la poliție numărul de accidente care se întâmplă în acea intersecție.  
 

Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Neștiind să localizez exact în teren locul despre care vorbiți, eu vă recomand să mergeți 

împreună cu domnul vicepreședinte Cristian Moș care se ocupă de drumurile județene și de 
întreținerea lor la Direcția tehnică și împreună cu colegii de acolo să găsiți cele mai bune soluții 
pentru rezolvarea problemei. 
 
 Doamna consilier județean Aura Danielescu 

Am să iau legătura cu domnul vicepreședinte Cristian Moș. Mulțumesc! 
 

 Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție 

pe tablete Raportul de evaluare al modului de implementare al contractului de furnizare de 
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servicii sociale încheiat cu Fundația de Abilitare Speranța, și  ca de obicei, colegii din aparatul de 
specialitate, au postat pe tablete, în format electronic  Informarea privind situațiile prevăzute de 
lege privind conflictele de interese și incompatibilități în care se pot afla consilierii județeni. 
Această informare o postăm de fiecare dată în special pentru colegii consilieri județeni care sunt 
la primul mandat care ar trebui să studieze cu mare atenție aceste reglementări legale pentru a 
nu se găsi în situații neplăcute.  

Dată fiind epuizarea ordinii de zi, înainte de a  declara închise lucrările ședinței ordinare a 
Consiliului Județean Timiș, vreau să mulțumesc echipei tehnice care de această dată s-a 
descurcat exemplar, lucrurile au decurs foarte bine și ședința s-a desfășurat în condiții bune. 

Vă mulțumesc și dumneavoastră dragi colegi și ne revedem cu bine și în circumstanțe 
mult îmbunătățite la următoarele noastre ședințe ale plenului Consiliului Județean Timiș.  
 
 
 
 p. PREŞEDINTELE CONSILIULUI JUDEȚEAN TIMIȘ, 

 
Alexandru-Constantin PROTEASA 
 
              VICEPREȘEDINTE                             
 
 
 
                                                        

                                                                  p. SECRETARUL  GENERAL AL JUDEŢULUI TIMIŞ 
                                                                                                 Mihai-Ștefan CRISTA 
                                                                               Șef Serviciu Consultanţă şi Avizare Juridică  
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